
Turneringsmødet d. 22/6-2008 
Start 11.20 
Slut 16.20 
 
Deltagere: Skipper Christiansen, Herlev/Hjorten; Bent Jørgensen, Kolding; Kim Frederiksen, OSC; 
Jan Pedersen, Aalborg, Erling Engelund, Sport92; Jan Laursen, Åbyhøj; Kristian Gram, 
Bestyrelsen; Bo C. Christiansen, Bestyrelsen; Elzbieta Lidwin, Forbundskontoret 
Udstedte fuldmagter: Nordkysten og KSK 
 
Antal stemmer tilstede (efter stemmereglerne i DSqF’s vedtægter): 18 
 
Referent: Bo C. Christiansen 
 
Ad 1. Valg af Dirigent: Erling Engelund 
Ad 2. Præmieoverrækkelse – pokaler overrakt til grundspilsvinderne 
 
Ad 3. Indkomne forslag 
Forslag 1 
- PAR-score til 11 i holdkampe  
For: 16  
Imod: 2 
Forslaget vedtaget 
 
- Forslag om bonus point: Udsættes således, at det undersøges hvorledes det foregår i andre 
sportsgrene, samt hvordan forskellige holdpoint vil have af indflydelse på det samlede resultat. 
 
- PARS 11 i individuelle turneringer. 
For: 16 
Imod: 2 
Forslaget vedtaget 
 
- Præcisering af karantæne reglerne. 
Danmarks turneringens holdkampe (grundspillet). 
For 16 
Imod 2 
Forslaget vedtaget 
 
- Ændringsforslag: karantænen gælder også op/nedrykningskampe samt slutspil. 
For 12 
Imod 4 
Blank 2 
Forslaget vedtaget 
 
- Ændringsforslag: kampkarantæne defineres som en kamp (en holdrunde med kun en kamp er 
dermed kun, at vurdere som overståelse af én kamp karantæne, og spilleren har altså en kamps 
karantæne tilbage, karantænen følger ligeledes spilleren og ikke klubben). 
For 13 
Imod 3 



Blank 2 
Forslaget vedtaget 
 
- DSqFs præmietilskud fordeles mellem herre/damerne, efter antallet af tilmeldte i mesterrækken 
For 18 
Imod 0 
Forslaget vedtaget 
 
Projektgruppe tilmeldinger: 
Kim Frederiksen OSC, Kristian Gram, Åbyhøj. Der mangler således yderligere 3 medlemmer. 
 
Forslag 2 (Bo C. Christiansen): 
- Forslag om at opsplitte i herre/dame rækker 
For 8 
Imod 8 
Blankt 2 
Forslaget blev ikke vedtaget, men er sendt i projektgruppen 
 
- Forslag om at opdele i regioner i 2. og 3. divisioner, samt indføre oprykningsspil til 1. div.. 
For 18 
Imod 0 
Forslaget vedtaget 
 
- Forslag om kampuge (således at man skal indsende ønske om ny dato til også ugen op til den 
foreslåede kampdato) 
- Ændringsforslag at det gælder i alle divisioner 
For 18  
Imod 0 
 
Forslag 3 (Aalborg): Forslag om at kunne tilmelde hold med færre damer 
For 6 
Imod 12 
Forslaget ikke vedtaget 
 
Forslag 4 (Åbyhøj) Forslag om Fusionshold 
For 10 
Imod 6 
Blank 2 
Forslaget vedtaget 
 
Ad 4 Aktivitetskalenderen – omflyttet, nyt forslag udsendes snarest. 
Det skal dog bemærkes at Koldings tildeling af Junior DM er til dels er sket på baggrund af en 
tilkendegivelse om tilgængelighed af nok baner til at alle tilmeldte juniorer kan deltage. 
 
Der blev udtrykt ønske om at rykke squashskolen til en tidligere weekend, da nogle klubber ikke får 
det ønskede ud af det når den ligger så sent. Mange unge har allerede valgt deres idrætsinteresse på 
det tidspunkt. 
 



Ad 5 Eventuelt. 
Bent Jørgensen ønsker at man forsøger at overholde programtiderne i elitedivisionen, så evt. 
sponsorer, tilskuer etc. også kan forvente at der er kampe når de møder op. 
 
Bent Jørgensen efterlyser at de arrangerende klubber af større arrangementer udsender bedre 
reklame for turneringerne. 
 
Erling Engelund opfordre forbundet til at evaluere på arrangørens afvikling af turneringer, således 
at en arrangør evt. sidder over, hvis der er turneringer der ikke er blevet afholdt efter forbundets 
krav, eks. ikke nok baner til at alle juniorer kan deltage. Sagt på en anden måde, så er man ikke 
sikret, at mesterskabsturneringerne skifter automatisk mellem Jylland-Fyn-Sjælland.  
 
 
Referatet godkendt af Dirigent og Referent 24/6-2008 
 
Erling Engelund Bo C. Christiansen 


